

EMBASSY OF THE REPUBLIC OF KENYA

Tel +257 -22-258160

Fax +257-22-258161

E-mail: info@kenyaembassyburundi.com

When replying please quote Ref No and date



PTA Bank Building, 2nd Floor, West wing

Chausse du Prince Louis Rwagasore

B P 5138, Mutanga,

Bujumbura, Burundi

Ref No

The Ambassador of the Republic of Kenya in his capacity as the Dean of the Diplomatic Corps wishes to forward herewith, the following Appended Message of condolence and solidarity from the members of the International Community to the Government and people of Burundi following the killings in Gatumba.

« Nous les représentants de la Communauté internationale au Burundi exprimons nos profondes condoléances, notre compassion et notre solidarité aux plus hautes autorités du pays, aux familles des victimes et au peuple du Burundi suite aux tueries survenues à Gatumba, en Province de Bujumbura Rurale, le 18 septembre 2011.

Nous condamnons fermement cet acte atroce et barbare.

Nous adressons nos vœux de prompt rétablissement aux blessés. Les représentants de la Communauté internationale au Burundi saisissent cette occasion pour renouveler au Ministère des Relations Extérieures et de la Coopération Internationale de la République du Burundi les assurances de la haute considération.

Fait à Bujumbura, le 20 septembre, 2011

- Ministère des Relations Extérieures et de la Coopération Internationale
Bujumbura »

The Ambassador of the Republic of Kenya in Bujumbura avails himself of this opportunity to renew to the Ministry of External Relations and International Cooperation of the Republic of Burundi the assurances of the highest consideration.

BUJUMBURA – 20TH SEPTEMBER, 2011

**MINISTRY OF EXTERNAL RELATIONS AND
INTERNATIONAL COOPERATION**

BUJUMBURA

